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Via deze college informatiebrief informeert het college u graag over de stand van zaken van de 
consultatie van de houtskoolschets acute zorg in onze regio.   
 
Landelijke houtskoolschets voor verbetering acute zorg opgesteld 
De houtskoolschets acute zorg is een discussiestuk over de nieuwe inrichting en bekostiging van 
het acute zorglandschap. Het ministerie wil hiermee zorgen dat er ook in de toekomst goede, 
toegankelijke en betaalbare acute zorg zal zijn. Met de houtskoolschets kijkt het ministerie breed 
naar de verbetermogelijkheden van het ‘landschap’ van en rondom de acute zorg.  
 
Reductie van aantal ziekenhuizen met eigen Spoedeisende hulp is niet wenselijk 
Enerzijds kijkt het ministerie naar het zoveel mogelijk voorkómen van acute zorg, de verbetering 
van de samenwerking tussen het sociaal en het medisch domein, meer acute zorg thuis en minder 
loketten voor acute zorg. Verbeterpunten waar we graag mee aan de slag gaan.  
Anderzijds schetst het ministerie een concentratie van Spoedeisende hulp (SEH)-locaties met als 
gevolg een reductie van het aantal ziekenhuizen met een eigen SEH en lntensive Care (IC). 
Hiervoor in de plaats komen spoedhulpposten in de regio die de toegang tot spoedzorg moeten 
waarborgen. Deze spoedhulpposten krijgen beperkte diagnostische mogelijkheden. Dit is een 
denkrichting waar wij het niet mee eens zijn. De SEH is van essentieel belang om de noodzakelijke 
acute zorg snel en adequaat te leveren en de aanrijdtijden te garanderen.  
 
Reacties van gemeenten, politieke partijen en petitie van inwoners naar aanleiding van 
deze houtskoolschets heeft tot Kamervragen geleid 
Inmiddels is er door alle gemeenten (zowel door colleges als gemeenteraden) in het 
verzorgingsgebied van het Beatrixziekenhuis gereageerd op de houtskoolschets. Dit zijn naast 
Sliedrecht, de gemeenten: Gorinchem, Altena, Hardinxveld-Giessendam, Molenlanden, 
Vijfheerenlanden en West Betuwe. Ook Rivas, waaronder ook het Beatrixziekenhuis valt, heeft 
samen met partners zoals de huisartsen, Yulius en de gemeente Gorinchem gereageerd.  
Ook is er door verschillende politieke partijen over dit onderwerp contact gelegd met hun 
vertegenwoordigers in de Tweede Kamer. Dit heeft onder meer tot kamervragen geleid. Tevens is 
er vanuit bewoners een breed gedragen petitie aan de Tweede Kamer aangeboden ter behoud van 
de Spoedeisende hulp. Deze petitie is ruim 21.600 keer ondertekend. 
 
We staan voor een volwaardig Beatrixziekenhuis mét spoedeisende hulp in deze regio, 
maar vanuit de kracht van het netwerk willen we de acute zorg verbeteren en 
versterken 
In de gezamenlijke reactie met Rivas gaan we in de toekomst uit van een volwaardig ziekenhuis 
mét spoedeisende hulp in deze regio. Vanuit de nu al sterke samenwerking die er in onze regio is 
met het project ‘Kwaliteit Als Medicijn’ (KAM) wordt in onze regio al ingezet op kwalitatief goede, 
zinnige én betaalbare zorg. Met het project ‘Kwaliteit Als Medicijn’ (KAM) geldt onze regio als een 
voorbeeldregio voor vooruitstrevende zorgconcepten. Vanuit deze kracht wil Rivas met gemeenten 
en partners dan ook meedenken over een toekomstbestendige acute zorg. Daarom leveren zij een 
eerste inkleuring van de houtskoolschets als reactie in deze consultatieronde met als aanbod om 
vanuit de kracht van het netwerk toekomstbestendige acute zorg te organiseren. (Zie bijlage 1: 
Acute zorg regio Gorinchem) 
 



Gemeenten en Rivas gaan samen nog meer inzetten op het voorkomen van acute zorg 
Inmiddels is er een eerste bestuurlijke ontmoeting geweest waarin afgesproken is dat we als 
gemeenten en Rivas samen optrekken. In 2021 kijken we hoe we de koppeling tussen de zorg en 
het gemeentelijke domein kunnen versterken en nog meer in zetten op het voorkomen van acute 
zorg.  
 
Het belang van onze regio wordt vertegenwoordigd in het vervolgproces  
Een ander traject dat in 2021 zal gaan lopen is de verwerking van alle reacties richting een voorstel 
door het ministerie. De gemeenten met een algemeen ziekenhuis, onder leiding van Winterswijk 
zullen een commissie lokaal bestuur oprichten om zo invloed uit te oefenen op dit proces en mee 
te denken in de vervolgstappen. De burgemeester van Gorinchem zal hierin zitting nemen om de 
belangen van onze regio te vertegenwoordigen. 
 
Wij zullen u op de hoogte houden van eventuele ontwikkelingen. 
 
Wij hopen u hierbij voldoende te hebben geïnformeerd 
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